
 
 
 
Z á p i s  ze zasedání školské rady při Základní škole a Mateřské škole 
Lázně Toušeň konaného dne 14. 9. 2010 od 18.00 
 
 
Přítomni: PaedDr. Žídková, Ing. Vít, p. Vostřáková, sl. Hadrbolcová, p. 
Nosková,  
p. Studničková 
Host: Mgr. Černý 
 
 
Program zasedání: 
 

1. Přivítání 
2. Návrh na zapisovatele a ověřovatele zápisu ze zasedání. 
3. Schválení programu zasedání. 
4. Kontrola usnesení. 

     5.  Předání podepsaných kopií zápisu ze zasedání ŠR konaného dne 22. 4. 
2010. 

5. Informace od p. ředitele Mgr. Černého. 
6. Různé, diskuse. 
7. Usnesení. 

 
 
      1. Předsedkyně přivítala přítomné a představila novou členku školské rady 
jako zástupce rodičů p. Danielu Vostřákovou. 

2. Zápisem z jednání ŠR byla pověřena p. Studničková. 
Ověřovatelem zápisu byla pověřena sl. Hadrbolcová. 

3. Program jednání byl schválen všemi přítomnými členy školské rady. 
4. Kontrola úkolů z minulého zasedání ŠR: 
               - doplnění ŠVP podle připomínek inspekce – trvá - do 15. 11. 
               - konkurz na obsazení volného místa učitelky MŠ – proběhl 28. 6. 
2010, pracovní smlouva na dobu určitou byla podepsána s p. Janou 
Rancovou 
               -  kritéria pro přijímání žáku do ŠD – splněno 
               - jednání o modernizace školního hřiště - pokračují 
5. Předsedkyně ŠR předala všem přítomným členům ŠR podepsanou kopii 
zápisu z minulého jednání ze dne 26. 11. 2009. 
 
 
 



6. Informace od ředitele Mgr. Černého. 
 

- počet žáků:53, z toho 16 prvňáčků 
- změny v organizačním řádu školy pro šk. rok 2010/2011 
- změny v klasifikačním řádu – rodiče berou na vědomí 
   oba dokumenty vyvěšeny na školní nástěnce i na web stránkách školy 
- zhodnocení akcí loňského školního roku – zejména připomenuta akademie a 
den otevřených dveří, oboje se setkalo s velkým úspěchem 
škola v přírodě v Pístině u Stráže nad Nežárkou – menší účast zejm. dětí 
z předškolního oddělení MŠ – epidemie planých neštovic 
- 29. 6. 2010 – při závěrečné besídce v MŠ rozloučení s p. uč. Pavlíkovou 
- plánované akce 
    – rozloučení s p. starostkou – při slavnostním otevření Parku dr. Procházky u 
skleněné vily (datum bude určen)  
již předán obraz od dětí na posledním jednání zastupitelstva obce 
- výlet do ZOO – děti hradí pouze vstupné, dopravu úřad městyse jako dar 
- výlet na zámek v Brandýse n/L – plánujeme cyklovýlet 
- rodičovské schůzky – proběhly před jednáním rady 

placení příspěvku na pomůcky, možnost sponzorských darů – manž. Černí 
nabídli uhradit nákup nových lavic a židlí (doplnění nábytku do třídy – 
hudebny a ŠD) 

- zbudován metodický kabinet v MŠ  
- investice – rozšíření šaten – plánováno využít i prostor sklepa 
                   nově vyřešeny šatny pro 1. ročník – třída má samostatnou šatnu      
s novými lavičkami a háčky na chodbě před tělocvičnou 
 

7. Různé, diskuse 
 
1. Možnost další inzerce na plánovaný konkurz na učitelku MŠ nabídli sl. 
Hadrbolcová a ing. Vít. 
2. P. Nosková – dotaz na možnost rozšíření mateřské školy – p. ředitel podal 
vysvětlení, že stávající kapacita postačuje (s ohledem na věk dětí a 
zaměstnanost rodičů). 
- dotaz na chování a prospěch problémových žáků – učitelky a p. ředitel 
podali o těchto žácích informace, jak postupuje v těchto případech škola 
(jsme ve spojení se sociálním odborem) 
3. Ing. Vít – dotaz na opravu fasády budovy  MŠ  - tento problém je k řešení, 
vzhledem k blížícím se volbám do zastupitelstva se prozatím odkládá. 
4. Žídková, Studničková, Černý – info o kroužcích pro tento školní rok, 
rozdělení tříd a třídních učitelek, organizace v jídelně  (z důvodu navýšeného 
zájmu op školní stravování docházíme do jídelny ve 2 skupinách a to podle 
rozvrhu hodin – 1. skupina ve 12.15, 2. skupina ve 12.50), info o dalších 



akcích – vítání občánků, vystoupení na baráčnické slavnosti, divadelní 
představení. 
 

 
 
8.       Usnesení 

 
 
- Školská rada bere na vědomí řešení šatny v ZŠ. 
- Školská rada doporučuje nákup nového sporáku do školní jídelny. 
- Školská rada ukládá Mgr. Černému připravit doplnění ŠVP podle 

připomínek inspekce.  T: 15. 11. 2010 
-    Školská rada pověřuje Mgr. Černého řešit obsazení místa učitelky MŠ. 
     T. trvalý 
-   Školská rada bere na vědomí postup při přijímání dětí do školní             
družiny. 
-   Školská rada ukládá členům seznámit se s klasifikačním řádem školy a    
zaslat event. připomínky předsedkyni. T: 15. 11. 
-   Školská rada ukládá Mgr. Černému vypracovat výroční zprávu za šk. 
rok 2009/2010. T: 15. 11. 2010 
-   Školská rada pověřuje Mgr. Černého a PaedDr. Žídkovou 
pokračováním v jednání o rekonstrukci školního hřiště. 
 
 
 
Zasedání skončilo v 19.30 hodin. 
 
Zapsala Ivana Studničková. 
 
14. 9. 2010 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


